
 

温馨提示（Reminding）： 

1、请保留此单至报到结束，认真阅读所有材料，并按要求办理手续，保证正常入学 

Please keep this form till the end of the registration and follow the instructions to complete all the registration procedure to ensure your 

successful enrollment.  

2、为方便留学生入学后能立即使用校园卡，留学生发展中心已在卡内预充 50 元；如领取不到校园卡，请自行至校园卡中心办理。 

ISC has already deposited 50 yuan into the campus card, when you arriving in the university, you may use it immediately  

If you cannot get student card at registration venue, please apply for the student card personally at Information Center (Address: 1st floor, 

Information Tower & New Library, Minhang Campus ；4th floor, Hao Ran High-Tech Bldg, Xuhui campus).  

3、如领取不到银行卡，请自行办理中国银行卡，并将银行卡号告知留学生发展中心(isc.o@sjtu.edu.cn) (仅限奖学金学生) 

For the scholarship students, if you cannot get bank card at registration venue, please apply for a bank card personally at Bank of China 

and then send the bank card number to ISC through the email. (isc.o@sjtu.edu.cn) 

4、入学教育：9 月 8 日 下午 13:00—15:00 闵行校区陈瑞球楼 100 

Orientation：8th, Sept 13:00—15:00P M, Room100, Chen RuiQiu Building, Minhang Campus 

交换生报到日(2019 年 9 月 6 日) 

Exchange Student Registration Day (6th, September, 2019) 

地点: 闵行校区新行政楼 B 楼大厅 

Venue：Lobby of New Administration Building B, Minhang Campus 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

内容 Item: 

 学院报到(领取校园卡、银行卡）、学业咨

询 

 Register in the college(pick up student 

card and bank card), academic 

consultation  

 

内容 Item: 

 校内、校外住宿办理 

 on-campus/off-campus 

accommodation 

registration  

内容 Item: 

 查验护照 

 Check your passport 

内容 Item: 

 购买保险 

 Purchase insurance 

领取新生大礼包 

Get  welcome 

package 

内容 Item: 

 注册 

 Registration  

内容 Item: 

奖学金生签到   

Sign in for scholarship 

recipients 

内容 Item: 

 领取注册单 

 Get the 

registration form 
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